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Vládní epidemiolog R. Maďar má „vedlejšák“. Sedí v
dozorčí radě největšího distributora očkovacích vakcín
v ČR – firmy Avenier a.s.

ceskavec.com/2020/08/vladni-epidemiolog-r-madar-ma-vedlejsak-sedi-v-dozorci-rade-firmy-avenier-a-s-nejvetsiho-
distributora-ockovacich-vakcin-v-cr
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Vládní epidemiolog doc. R. Maďar se do povědomí veřejnosti

nedávno zapsal tím, že poučoval ze zahraniční dovolené českou

populaci o skromnosti. Nyní ale začínají na veřejnost vyplouvat i

další zajímavá fakta. Doc. Maďar totiž není pouze pedagogem

na LF v Ostravě a předsedou „koalice na podporu

očkování“, on je i členem vedení společnosti Avenier a.s. se

sídlem v Brně. Majitelem firmy Avenier je společnost AGEL a.s.,

která provozuje řadu zdravotnických zařízení v ČR i zahraničí.

Ta je podle svých webových stránek největším

distributorem očkovacích vakcín v ČR. Firma se rovněž

zaměřuje na cestovní medicínu, tady na očkovaní proti „cestovním“

rizikům. Na stránkách se dokonce píše „Naší vizí je svět, …kde se

lékař soustředí na odbornou činnost spočívající v osvětě,

identifikaci rizik pro pacienta, indikaci očkování a následně na

samotný výkon očkování. Na vše ostatní … má nás!“

 
(DIVIZE DISTRIBUCE)

Podle výroční zprávy z roku 2019 dodala firma na český trh za 10 let

činnosti 25 milionů očkovacích látek! V roce 2019 měla

firma obrat ca 2,5 mld. Kč a zisk 127 mil. Kč. Očkování

(obzvlášť to hrazené ze zdravotního pojištění) je dobrý business, co?!

Všechny údaje o firmě jsou ke stažená zde.

Pokud má někdo otázku, kde vzal Doc. Maďar na drahé

hodinky, tak tady by mohla být odpověď.

V blízké budoucnosti by měl doc. Maďar společně s prof.

Prymulou rozhodovat o (povinném) plošném očkování

proti koronaviru zatím ještě nevyvinutou a netestovanou

vakcínou od západních farmaceutických firem.

Jak se asi bude doc. Maďar (prezentující svoji zálibu v luxusu a

cestování) rozhodovat? Jako odpovědný člověk s ohledem na

zdraví populace, nebo jako člen vedení firmy, která bude

mít z očkování finanční profit? Co myslíte?

https://www.avenier.cz/cz/organy-spolecnosti
https://www.avenier.cz/cz/avenier#nas-tym
https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrik-$firma?nazev=Avenier
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pane-Madare-co-to-mate-Novinari-trapi-Babisova-epidemiologa-A-nejde-o-COVID-633311
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Necháte se naočkovat vakcínou, na kterou si západní

farmaceutické firmy nechaly od vlád podepsat prohlášení,

že neponesou odpovědnost za případné vedlejší účinky?

Kterou navíc u nás budou propagovat a nařizovat lidé jako

doc. Maďar a prof. Prymula. Já rozhodně ne a to ani v případě,

že by mi to nařídil zaměstnavatel!

Doc. Maďar je původem Slovák ze Žiliny a vystudoval LF v Martině a

jeho specializací je epidemiologie.

Zajímalo by mě, zda se současná vláda pokusí najít konečně

odborníka na epidemiologii a vakcinaci, který nebude v tak

flagrantním konfliktu zájmů jako jsou pánové Maďar a

Prymula (o podnikání prof. Prymuly jsme psali zde). Nebo je to

nutná podmínka pro výkon podobných funkcí, že dotyčný

musí mít nějakou podivnou podnikatelskou aktivitu s

farmaceutickými firmami!?

Prometheus

 

 

 

https://www.reuters.com/article/us-astrazeneca-results-vaccine-liability/astrazeneca-to-be-exempt-from-coronavirus-vaccine-liability-claims-in-most-countries-idUSKCN24V2EN
https://cs.wikipedia.org/wiki/Rastislav_Ma%C4%8Far
https://ceskavec.com/2020/06/kolik-skutecne-vydelal-promoreny-namestek-a-propagator-ockovani-prof-roman-prymula-od-farmaceutickych-firem-117-milionu-korun-za-5-let

